
På Børne- og Uddannelsesudvalgets møde den 02. 
april 2024 spurgte Søren Friis Trebbien (C) til status for 
sikre skoleveje på Gungehusskolen 
 

 

 

 

Spørgsmål 
Søren Friis Trebbien (C) spurgte til status for sikre skoleveje på 

Gungehusskolen, herunder behovet for et fodgængerfelt. Administrationen 

udarbejder et notat. 

 

 

Svar 
 

Etableringen af et fodgængerfelt med tilhørende skiltning på den hævede 

flade foran Gungehusskolen er det eneste udestående tiltag på 

Høvedstensvej. 

 

Arbejdet med fodgængerfeltet vil ske snarest muligt, under hensyntagen til 

vejret og modtagelse af nødvendigt vejudstyr. 

 

 

 

 

NOTAT 

HVIDOVRE KOMMUNE 

 

Center for Trafik og Ejendomme 

 

Sagsnr.: 24/8570 

Doknr.: 60979/24 

 

Dato: 31-05-2024 


